
 
Notulen van de 297e vergadering van de Dorpsvereniging Midwolde gehouden op woensdag 17 
augustus 2022 om 19:30; bij Roelof 
 
Aanwezig:  
Lilian Steyvers   voorzitter 
Roelof Kraak   secretaris 
Siska Wieland   penningmeester, Financiën 
Anne Vogt   algemeen bestuurslid, Duurzaamheid 
 
 
 

1. Notulen 296e vergadering  
Vastgesteld  

 
2. Actie- en besluitenlijst 296 

Bijgesteld en vastgesteld. Afspraak om afspraken duidelijker vast te leggen 
 

3. Verslag ALV  
Concept vastgesteld. Definitieve vaststelling in ALV 2023 
 

4. Voortgang onderhoudscommissie 
Anne schetst stand van zaken: 
-overleg verloopt prima met alle betrokkenen. 
-Eise de Vries is ook beschikbaar voor deze commissie. 
-16 september vindt er gebouwinspectie plaats door provincie in kader van aanvraag 
subsidie Duurzaam Maatschappelijk Vastgoed. Hier wordt inspectie gedaan voor het 
MJOP en MDP, de kosten hiervan zijn 1800 euro 
-blijkt dat er geen stapeling mogelijk is met anders subsidies/ rijksbijdragen. Dus goed 
onderzoeken op welke manier (fasering) de grootste subsidie-opbrengsten 
gerealiseerd kunnen worden. 
-offertes voor aanpak dak, isolerende beglazing worden aangevraagd. Tevens offerte 
voor zonnepanelen aangevraagd. 
-voor 4 oktober moet de aanvraag voor subsidie (Dumava) ingediend zijn, dit voor 
30% van de kosten. Dak(isolatie) plus ruiten kan hier mogelijk mooi op. Hans de 
Bruin regelt hier een offerte/richtlijn voor 
-commissie maakt onderhoudsplan op basis van bovenstaande offertes rekening 
houdend met meerdere subsidies en rijksbijdrage MOL. 
-We besluiten om voor werkzaamheden boven de 1000 euro vooraf in het bestuur 
overleg te plegen en o.a. te bepalen of er eventueel meerdere offertes beschikbaar 
moeten worden opgevraagd. 
 

 
5. Financiën 

-inkomsten en uitgaven zijn conform begroting/ afspraken 
-met Ingrid is op 16 augustus gesproken over de zorgen t.a.v. continuïteit en 
openingstijden zoals benoemd in ALV. Afgesproken dat we eens per kwartaal een 
prognose van komende kwartaal bespreken. Ingrid geeft aan op korte termijn geen 
knelpunten te verwachten. Wel rekening houden met hogere energiekosten per 1-1-
2023. Daarnaast perspectief op lagere energielasten als gevolg van isolatie van dak 
en ramen (mogelijk pas in 2024!) 

  
6. Afronding besluit aanpassing privacy-regelement 

Regelement is aangepast en akkoord. Roelof stemt nog met Erik af over technische 
zaken en daarna korte mededeling in nieuwsbrief. 



 
7. Afronding besluit actualiseren dorpsvisie 

Bestuur is akkoord; betreft een actualisatie van onze dorpsvisie op feitelijke 
veranderingen zoals opheffing van school e.d. Het onderwerp verduurzaming is in 
een aparte paragraaf beter omschreven. Betreft geen inhoudelijke en/of 
beleidsmatige wijzigingen. Mededeling plaatsen in nieuwsbrief met link naar 
aangepaste dorpsvisie. 
 

8. Projecten/ activiteiten 
-project MOL-dorpen: procedure vacature projectleider is afgerond. 
-voorbereiding/ uitnodiging dorps BBQ; nieuwsbrief  
-inzet dorpsbudget gemeente Westerkwartier. We gaan bekijken welke activiteit met 
dit budget betaald kan worden 
-we gaan weer starten met een Happy Hour. De eerste keer op 7 oktober a.s. 
gedurende 30 minuten 1 euro per consumptie. Kosten van hapjes zijn voor 
dorpsvereniging . Roelof maakt opzet voor in nieuwsbrief 
-terugblik wadlopen > opkomst van 8 deelnemers, kosten 30 euro per deelnemer. Dit 
was een behoorlijk heftige activiteit waar door regels al veel personen van 
buitengesloten werden. Mogelijk dat een volgende activiteit toegankelijker is voor 
meer leden. Lilian neemt hierover contact op met Henk. 
-zowel bij wadlopen als aanschuiftafel waren introducés aanwezig. Siska overlegt met 
DuurZSaam en Henk hoe daar in het vervolg meer om te gaan. 

 
9. Mededelingen/ ingekomen stukken 

-bericht aan secretaris SDG Action Day’s; geen actie 
-Nijsblad Groninger Dorpen dd 19 juli; doorsturen naar DuurZSaam 
-Mail natuur en milieu, Gronings groen, zetten we door naar DuurZSaam actief. Wij 
gaan als bestuur niet. Roelof stuurt deze door 

 
10. Rondvraag 

- Anne: stikstofproblematiek speelt ook in ons dorp. We hoeven geen standpunt in 
te nemen maar realiseren ons wel dat dit voor dorpsbewoners een groot punt van 
zorg is. 

- Lilian ontvangt een brief van het KVK over de UBO of ze die zelf moet houden. 
Antwoord is ja. Dit is een persoonlijke brief. Siska heeft de algemene UBO brief in 
de administratie 

  
11. Volgende vergadering 13 september 



 

Datum Actie Door Status/Update 

13-8-2022 
AVG uitwerken/beleidsdocument inzake 
plaatsen stukken 

Roelof, Lilian 

Afgerond 

Roelof: nog afstemming Erik over 
technische zaken. Daarna korte 
mededeling nieuwsbrief  

13-8-2022 Onderhoudsplan theehuis Anne 
Onderhoudscommissie bereidt plan voor 
incl.  inzet subsidie provincie en 
rijksbijdrage MOL 

13-8-2022 Notulen ALV Roelof 
Concept is akkoord. Bespreken op ALV 
2023 

    

    

13-8-2022 Dorpsvisie actualiseren Bestuur 
Afgerond; korte mededeling in 
nieuwsbrief 

  Nieuwe dorpsbewoners benaderen Bestuur  Actie van Lilian (doorlopend) 

13-8-2022 
Bord Vredewold bij theehuis schoonmaken/ 
restaureren 

Bestuur 
Lilian heeft bord schoongemaakt. 
Uitzoeken wie kan restaureren 

    

13-8-2022 Oppakken happy hour Roelof 
 3 oktober en vervolgens iedere eerste 
vrijdag per maand 

3-9-2020 Rommelmarkt Roelof  Is met Henk besproken; hij neemt initiatief 

    

10-5-2022 
Afspraak maken met Ingrid over 
omzetprognose/ diverse zaken 

Lilian en Siska Afspraak heeft plaatsgevonden 

    

5-7-2022 Onderzoek naar gezamenlijk documentbeheer Siska 
Siska onderzoekt alternatieven voor 
DropBox 

    

    

    

        

        

Datum Besluit Actie door Status  

19-4-2022 
 

bestuur 
Muziek is geregeld 
Muntjes verkopen; 1,50 per stuk Invulling Dorpsfeest op 21 mei 

20-1-2022 
Vervangen van dak bovenwoning; afhankelijke 
van resultaat subsidie-aanvraag 

bestuur 
Uitvoering plannen na overleg 
onderhoudscommissie 

20-1-2022 Instaleren van onderhoudscommissie bestuur Commissie is gestart 

10-5-2022 Dorpsvisie actualiseren bestuur Roelof en Lilian maken voorstel 

5-7-2022 Bijgestelde dorpsvisie is akkoord bestuur 
Via nieuwsbrief leden informeren en 
vragen om reactie. 

13-8-2022 
Ieder kwartaal afstemming over 
omzetprognose 

bestuur Nog inplannen 

    

        


